
 
 

 Notulen GMR vergadering 11-09-2023 
Plaats: OBS den Biekurf, Babyloniënbroek 
Aanwezig: Edgar, Carlo en Mandy 
Anneke, Sander en Esther via Teams. 
Afwezig met kennisgeving: Agnes, Petra 
 

Opening Opening door Carlo. 
Speciaal welkom voor Edgar Nieuwenhuizen, ouder van de 
PWA. Als nieuw lid van de GMR. 
 

Vaststellen agenda en notulen 
vorige vergadering 

Mededelingen CvB en eventuele vragen over Marap Q2 
verzetten we naar de volgende vergadering i.v.m. afwezigheid 
Petra. 
 
Notulen van vergadering 03-07-2023 zijn ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

Marap Q2 Vragen vanuit de GMR; 
- We zien een groot verschil in begroting en kosten voor 

energie. 
Hoe wordt dit opgelost en is er al vooruit gekeken naar 
de tweede helft van dit jaar? 

 

Arbobeleid (PGMR in 
werkgroep) 

Carlo ziet graag af van deze taak. 
Vraag vanuit de GMR; kan dit misschien door een ander 
personeelslid buiten de GMR opgepakt worden? Misschien een 
leerkracht B, evt. i.p.v. deelname aan een leernetwerk? Of een 
andere leerkracht die hier affiniteit mee heeft? 
We overleggen dit graag met Petra in de volgende vergadering. 
 

Vergaderplanning 2023-2024 + 
locaties 

Vergaderplanning voor het komend jaar is aangepast. Mandy 
past dit in het schema aan en mailt dit door. 
 
We spreken af dat het komend schooljaar alle vergaderingen 
op de Almgaard in Almkerk gehouden worden. Alleen het groot 
overleg wordt gehouden op den Biekurf in Babyloniënbroek. 
 

Taakverdeling GMR Er vinden geen wijzigingen plaats in de taakverdeling binnen de 
GMR. 
 

Scholingsbehoefte MR en GMR De vraag wordt uitgezet naar de MR’en wie de MR Start cursus 
wil doen. Of de MR verdiepingscursus. 
Mandy geeft dit door aan de MR’en. 
 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

 

Rondvraag 2 - Er zijn vragen bij de praktische invulling van de 
studiedagen. Is dit de juiste vorm en praktisch 
haalbaar? 

- Studenten van Avans; wie weet hier meer over? 
> SOO-LvA wilde graag met Avans in zee. Er worden 
schoolopleiders opgeleid. Niet op elke school is een 
schoolopleider, maar er komen wel studenten.  
Vanuit de GMR-leden kan hier geen antwoord op 
gegeven worden. 

 

Sluiting vergadering Voorzitter sluit de vergadering. 
 

Besluitenlijst -  

To do lijst: Mandy: 
- Vergaderdata aanpassen en doormailen. 
- MR’en mailen met de vraag of iemand een cursus wil 

volgen. 
 

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/

